
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-09-29, § 7 

 

 Tid Torsdagen den 29 september 2011 kl 16.00 – 16.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Fredagen den 7 oktober 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

  

Ersättare: 

Per Hallberg (M)  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Gustav Johansson (M) 

Thereze Randquist (M)    

Inga Osbjer (FP)   

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Ann-Charlotte Bergqvist, Gunnar 

Jensen, Marita Anheim, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 



  

 § 7 
Program för kvalitetsutveckling i Stockholm stad. Svar på remiss 
Dnr E2011-000-01247 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar kommunstyrelsen om program för 

 kvalitetsutveckling i Stockholms stad med kontorets tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 6 september 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), Johan Hedin 

 (C), Gabrielle Gjerswold m.fl. (MP) och Ann-Margarethe Livh (V) föreslår (se 

 beslutet). 

2) Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) föreslår att nämnden 

 beslutar enligt följande: 

  

 Att i huvudsak bifalla kontorets förslag samt därutöver anföra;  

    

 Det finns vissa fundamentala brister i dagens styrsystem som ett 

 kvalitetsutvecklingsprogram för Stockholm bör behandla: 

 

 - Att indikatorer och mål inte är formulerade så att de hänger ihop, så att 

 uppfyllda indikatorer faktiskt ger måluppfyllelse. 

 - Att det finns nämndmål helt utan indikatorer. 

 - Att många mål, främst på nämndnivå, är för kvantitativa och egentligen 

 indikatorer snarare än mål. 

 - Att målens uppfyllande granskas av den som är ålagt att se till att de uppfylls 

 - Att verksamheten på håll är organiserad på ett sätt som omöjliggör seriös 

 uppföljning i nämnder. 

 

 Det här presenterade programmet är inte tillräckligt fokuserat på att åtgärda 

 dessa brister. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer förslagen mot varandra och finner att 

nämnden beslutar enligt ordföranden Joakim Larssons m.fl. (M), Daniel Forslunds 

(FP), Johan Hedins (C), Gabrielle Gjerswolds m.fl. (MP) och Ann-Margarethe Livhs 

(V) förslag.  

 

 
Reservation 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


